
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 2 mei 2010

Aanwezig: Mattia, Thomas, Jorien, Christophe Bogaert, Tim, Joris B., Simon, Christophe Debry, Hanne,
Natascha, Karel, Peter, Michaël Derde, Michaël Mariën, Pieter Verhoeven, Vinnie

Verontschuldigd: Maarten Glas, Yana, Lynn, Karel, Pieter V.H., Sander, Lore

Afwezig: Koen, Stijn

De vergadering wordt geopend om 22u05.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het wijzigen van ‘Travestietenbar’ in ‘Marginalenbar’, het verplaatsen van
‘Overwinningsbar’, het toevoegen van ‘Cocktailnight in cocktaildresses’, ‘Cantus’, ‘Scientica-cup‘, ‘Fotoboek’ en
‘Presidiumrekeningen Supernova’ en het naar voren schuiven van ‘Drukker’.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepunten

NOG TE DOEN
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Actiepunt uit te voeren door tegen
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Evaluatie (zaal)voetbal Sport 29/11/2009
Evaluatie Provinciezuip Pieter VH 13/12/2009
autoriteire macht op Toon uitoefenen over cantuskan Mattia 21/02/2010
Evaluatie spelletjesavond EJW 21/02/2010
Evaluatie op docuwiki zetten Sneeuwreis 07/03/2010
Evaluatie Travestietenbar Bar 07/03/2010
Semesterevaluatie op docuwiki zetten Beheer 07/03/2010
Semesterevaluatie op docuwiki zetten Onderwijs 07/03/2010
Boormachine meebrengen Michaël M. 15/03/2010
Evaluatie bedrijvendag PR 21/03/2010
Evaluatie Top 100 & St. Patrick’s Daybar Bar 21/03/2010
Bedanking proffen Thomas 28/03/2010
Evaluatie & draaiboek Wina-olympiade Christophe D 02/05/2010
Evaluatie Chillavond Tim 02/05/2010
Evaluatie EJW-bar Jeroen 02/05/2010
Evaluatie Ereliddiner Werkgroep 02/05/2010
Evaluatie Ontgroeningscantus Michaël D 02/05/2010

GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Audiokabel kopen Bar 07/02/2010
Cristalbekers regelen Pieter 07/03/2010
Evaluatie kroegentocht Roeland 21/03/2010
Evaluatie proffentap Bar 21/03/2010
Draaiboek & evaluatie WWW Christophe & Sofie 02/05/2010
Evaluatie 70-80-90-TD Roeland 02/05/2010
Evaluatie Lenteconcert Hanne & Natascha & Thomas 02/05/2010

Mededelingen

Evaluaties: Zet de evaluaties online!

Opvolging: De opvolgende ploeg is bekend, deze heet Wave. We wensen hen veel succes.

Certificaten cursusdienst: Vanaf volgend jaar zal LOKO certificaten voor cursusdiensten uitreiken. Dat zal voor
ons zeker geen probleem zijn.

AV Acco: Het is op 4 mei AV van Acco, een delegatie van de Scientica Cursusdienst zal hier naar toe gaan. Er
moeten nog volmachten verzameld worden.

Verkiezings-AV LOKO: De volgende twee vrijdagen zijn er verkiezings-AV’s bij LOKO.

Scientica verkiezingen: Zowel OOR als Scientica zelf organiseren verkiezingen voor volgend jaar. De vergadering
discussiëert over de opkomende ploeg voor Scientica. Dit deel wordt niet opgenomen in het verslag.

Inkomsten bedrijvendag: De inkomsten op de bedrijvendag wat betreft de bedrijven die voor ‘iedereen’ komen,
zullen verdeeld worden volgens een af te spreken verdeelsleutel. Deze zou waarschijnlijk per aantal richtingen
worden opgemaakt, zodat Wina 3 van de 8 richtingen vertegenwoordigt.
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Drukker

We moeten de voorstellen van ‘Alfa Copy’ en ‘Color Image’ beoordelen. De verschilpunten zijn:

• ‘Alfa Copy’ biedt copykaarten te koop aan, die de CuDi kan verkopen, aan 2 cent per pagina, ‘Color Image’
geeft personen op vertoon van de lidkaart kopies aan 2,7 cent.

• ‘Color Image’ biedt een deel gratis textiel aan, en extra korting op textiel.

• ‘Color Image’ is dichtbij (voor ons).

De service zou bij allebei in orde zijn. Chemika heeft evenwel problemen gehad met de service bij ‘Color Image’,
maar ze hebben hun capaciteit uitgebreid. We hebben een voorkeur voor ‘Color Image’.

Voorbije activiteiten

Marginalenbar: Financieel gaat de bar wat meer verlies maken dan begroot (begroting -100), maar de balans
van bar kan dat wel aan. We vinden het geen probleem als bar wat verlies maakt op een goede bar. Het was
de meest marginale bar die Michaël ooit heeft meegemaakt (!). Er waren veel mensen verkleed, dat is zeker
goed. Dit was misschien niet wat we verwacht hadden na de travestietenbar, blijkbaar is de marginalenbar
toch een grotere traditie. (Uit verslag kernraad 28 april 2010)

In het begin kreeg het barteam van dienst zelfs geen vat aangesloten.

Lenteconcert: Er waren enkele punten vreemd op de docu-wiki, volgens Thomas, zoals het feit dat OWG niet
goed zou communiceren. Thomas stond bijvoorbeeld niet eens op de lenteconcert-mailinglijst (en mocht
er blijkbaar niet op), en heeft steeds naar heel OWG teruggekoppeld, waar een Cultuur-lid inzat. OWG
was ook niet uitgenodigd op de evaluatie-vergadering van Cultuur. Thomas vraagt zich nu af wat er mis
ging. Blijkbaar zou het voor Cultuur handiger geweest, wanneer OWG eerder klaar was met bepaalde dingen,
zodat Cultuur al eerder dingen kon inplannen. Hier worden ook weer vragen over gesteld, want de categoriën
van de gouden krijtjes waren al lang gekend. Het was een dynamische discussie, dus mogelijk zijn niet alle
elementen opgenomen in dit verslag.

Het zou volgend jaar nuttiger zijn om de wiki samen met OWG te maken, en ook OWG uit te nodigen op de
(evaluatie-)vergaderingen. Cultuur voelt zich ook op de tweede plaats gesteld wat de presentaties betreft.
De vergadering sluit dit puntje af met de vraag aan OWG en Cultuur om nog eens samen te zitten en dit
verder te evalueren/uit te praten.

Waanzinnig WinaWeekend: De vraag wordt gesteld of 200 euro uitgeven aan dit weekend de moeite is, dit
komt op 10 euro per persoon. We vragen ons af of er veel mensen door de datum verhinderd zijn, of dat
20 man ongeveer het verwachtte aantal is van zo’n activiteit. Vorig jaar was er uiteindelijk niet meer volk.
Volgend jaar zal de cultuurweek misschien wat volk afnemen, dus dan moet gekeken worden of het nog
opnieuw gedaan wordt. Goed georganiseerd! (Uit verslag kernraad 28 april 2010)

Op de kernraad is blijkbaar ook gezegd dat deze begroting geen probleem was. Ook de concurrentie met
reisweek zal niet zo zwaar zijn, als het verslag doet uitschijnen.

Ereliddiner: Uiteindelijk is alles met de werkgroepmensen gedaan, dit is gelukt en meer volk had misschien in de
weg gelopen. De ereleden vonden het tof. De escalope van de Colruyt was groter dan voorzien en er was te
veel. Het is een goed concept, het vraagt niet echt veel werk, kost niet gigantisch veel geld en de ereleden
zijn er blij mee. Het geheel werd op -100 begroot, wat 20 euro per erelid is. (Uit verslag kernraad 28 april
2010)

Aangezien er 50 euro per erelid gevraagd is, is deze investering gepast.

Openingsbar: Het was een goeie bar. Er is niet goed opgekuist. Er zijn nieuwe glazen en er waren er meteen al
21 kapot. Er was heel veel volk, misschien zelfs de drukste bar dit jaar. Het optreden werd goed onthaald.
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Het is leuk dat het een goede bar was waar veel extern volk is, dat moet aangemoedigd worden, dan blijven
ze komen. (Uit verslag kernraad 28 april 2010)

De 21 kapotte glazen zijn geen probleem, omdat we waarborg vragen. Het lijkt nogal vreemd om regelmatig
glazen te gaan ophalen en zo mensen hun waarborg te pikken.

Campagne: De zon scheen. De beachdag was heel goed, het viel heel hard op en dat zet ook Wina op goede
manier in de schijnwerpers. (Uit verslag kernraad 28 april 2010)

Er is een goede communicatie geweest tussen de lolploegen en de echte ploeg, wat we zeer positief vinden.

Kiesdebat: Kiescomité wou het kort en efficiënt houden. Het debat was geschat op 1,5 uur maar liep uiteindelijk
uit tot 2,25 uur. Dit is nog altijd minder lang dan vorig jaar. Op veel van de gestelde vragen kan geen
antwoord gegeven worden, bijvoorbeeld de vraag naar concrete ideeën voor het volgend jaar zal door geen
enkele post al uitgewerkt zijn. Michaël vindt het kiesdebat niet nuttig en pure tijdverspilling. We denken dat
dit vooral aan bepaalde ouwzakken ligt die graag idiote vragen stellen. We vragen ons af hoe we eventueel
meer mensen kunnen bereiken voor het debat. Er wordt opgemerkt dat er al meer volk van buiten de ploeg zit
dan bijvoorbeeld twee jaar geleden doordat er nu lolploegen zijn. Mensen die in het kiesdebat gëınteresseerd
zijn, zitten waarschijnlijk in een lolploeg, dus het is niet zeker dat er nog veel meer volk kan aangetrokken
worden. (Uit verslag kernraad 28 april 2010)

Voor volgend jaar kan er misschien nagedacht worden over de invulling van het kiesdebat, maar er wordt over
getwijfeld of dit wel kan. Over het nuttig zijn van de vragen wordt nog even gediscussieerd. Vincent stelt
IKZ en de nieuwe ploeg voor, om in het begin van het jaar een soort vraag-en-antwoorddebat te organiseren,
waar misschien wel antwoorden op sommige vragen beschikbaar zijn.

Overwinningsbar: Er waren 4 kapotte glazen, de opkuis was in orde, en de keldersleutel was weer zoek.

Komende activiteiten

Beachvolley: Sander is hier verantwoordelijk voor. Mattia hoort nog eens bij Sander hoe het hiermee zit. (Uit
verslag kernraad 28 april 2010)

Er staat een tekstje online en in de winagenda. Sander zou de IFB-deelnemers nog een mail sturen. We
hopen dat het weer nog een beetje meevalt. Het is daarna trouwens halve finale zaalvoetbal tegen Geos (om
21u).

Meirondjes: Als sport eetappelsienen koopt in plaats van persappelsienen komt alles in orde. (Uit verslag
kernraad 28 april 2010)

BarBQ: Lies wil een soort aperitief doen voor haar verjaardag. Het is niet helemaal duideljk wat ze nu wil doen
maar dit wordt geregeld met barteam. De BBQ komt in orde. De tekstjes komen ook in orde. Vinnie maakt
een inschrijfapplicatie. De shiften mogen snel online komen. De toelating voor het veldje en het RC zijn
nog niet aangevraagd. Het is ook kiesweek van VTK die week. Woensdag is het lolploegennamiddag en ’s
avonds is het cantus dus we denken dat er niemand in de weg zal staan. We zijn de BBQroosters kwijt,
ze zijn misschien bij Groenveld terecht gekomen maar er moeten er waarschijnlijk nieuwe komen. Michaël
gaat er kopen, maar dit is niet dringend, we kunnen voorlopig ook roosters bij Groenveld lenen. We moeten
misschien ook de BBQs van Groenveld meenemen zodat we snel genoeg kunnen bakken. (Uit verslag
kernraad 28 april 2010)

GAK wil GAK-bakken, en Bar vindt dat niet leuk. Alles komt in orde. Er komen volgens Vinnie nog
werklijsten. Iedereen moet zeker inschrijven.

Duvelnight: Michaël vraagt aan Alma om genoeg Duvel te voorzien. De tekstjes zijn er op tijd. Er zal waar-
schijnlijk veel volk komen. Er wordt gevraagd om affiches of iets dergeljks te maken. Michaël wil liever
reclame maken via Facebook en fora van andere kringen. Hij vraagt aan iemand die wel Facebook heeft om
dat voor hem te doen. (Uit verslag kernraad 28 april 2010)
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Boogie en Thomas doen de bar. Michaël heeft 12 extra bakken besteld. Vinnie maakt nog een Facebook-
pagina. Scientica’s bakken zijn weg (maar niet gestolen).

Cocktailnight in cocktaildresses: Het concept staat nog niet helemaal vast. Dit komt wel in orde.

Cantus: Het komt in orde. Het contract is getekend. De waarborg wordt erna opgehaald, en ook in Ons Huis
wordt de waarborg afgehaald.

Scientica-cup: We zoeken nog mensen voor het sportieve gedeelte. Thomas en Mattia willen de daaropvolgende
Scientica-bar doen.

Naaktkalender

Uitgeverij Lannoo zou mogelijk nog sponseren. De foto’s zijn geselecteerd. Hopelijk kunnen we binnen een
paar weken de kalender drukken. We hebben veel media-aandacht gekregen, we hebben ook bestellingen binnen
gekregen van externe mensen. We zullen de mensen nu al laten betalen, maar we vragen zeker aan de fotograaf
wanneer de kalender af zou zijn, zodat we dit kunnen meedelen.

Fotoboek

Er is nog vraag naar enkele jaarfoto’s (3e bachelors), Fototeam zou dit moeten checken. Morgen gaat het af zijn,
en dinsdag gaat het naar de drukker.

Presidiumrekeningen Supernova

De presidiumrekeningen van Supernova zijn nog niet allemaal betaald. Er ontbreekt nog ongeveer 400 euro. Dit
wordt nog uitgezocht en geregeld. Thomas zal binnen 3 weken de presidiumrekeningen van dit jaar in orde brengen.

Varia

BBQ: De barbecue was gehuurd door Fré, die hier stond met de VTK-kar, maar kon die niet meenemen omdat
de barbecue zelf niet aanwezig was. Er wordt aan materiaal gevraagd om reservaties te melden aan het
presesduo.

Cultuur fotowedstrijd: Er zijn nog maar 3 inzendingen ingestuurd, en de wedstrijd loopt woensdag af.

Tekstje Pokerlistings: Het tekstje van Pokerlistings zou misschien beter als ‘advertentie’ moeten worden gepro-
fileerd.

Website: Sommigen vinden het vervelend dat er live aan de website wordt gewerkt. De homepagina is niet af,
de rest is wel, dus het blijft nu staan.

BBQ-roosters: Michaël koopt nieuwe roosters bij.

Friteuzes: Er zijn nieuwe friteuzes aangekocht. De elektrische vuurtjes van Charlotte blijken soms nogal slecht
te werken.

Plansjarels: Volgende week is het Plansjarel van LBK en de week erop is het LOKO’s Last Sunday.
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RvB: Volgende keer houden we een RvB en een evaluatie-PV!

Evaluaties: De evaluaties door de posten moeten op de wiki worden gezet, voor vrijdag 14 mei om 18u15.

Actiepunten

Actiepunt uit te voeren door tegen
BBQ-roosters kopen Michaël M. asap
Postenevaluaties maken Posten 14 mei om 18u15
Achter postenevaluaties zitten Mattia en Jorien 13 en 14 mei

De vergadering wordt gesloten om 23u55.

Peter Verraedt (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 16 mei 2010 om 20u (!) in de living.
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